
Propozycja tre ści apelu do Zarz ądu Dróg Wojewódzkich w zwi ązku z 

remontem drogi wojewódzkiej (dot. wniosku Komisji G ospodarki Komunalnej 

….) 

 

 

W związku z realizacją modernizacji drogi wojewódzkiej 941 na odcinku od 

Ustronia Polany do Ronda na Oazie w Wiśle jako Rada Miasta Wisła zwracamy 

uwagę na niezadawalający postęp prac w pasie drogowym na wyznaczonych 

odcinkach, na których prace rozpoczęły się. O ile prace przy budowie mostu 

zastępczego na Obłaźcu postępują, o tyle już na drodze niestety widocznych 

postępów nie ma. Dlatego też wnioskujemy o wzmożenie nadzoru na placu budowy 

nad wykonawcą i doprowadzenie do zwiększonego zaangażowania sprzętu i ludzi 

tak, by prace postępowały sprawniej i szybciej. Zdajemy sobie sprawę z faktu, że 

pogoda w ostatnim okresie nie sprzyjała robotom budowlanym, jednak nie ulega dla 

nas wątpliwości, że mimo tego utrudnienia zaangażowanie wykonawcy i tak nie jest 

satysfakcjonujące. Zakres prac tej modernizacji jest bardzo szeroki, dlatego też 

zaczynają być widoczne wśród naszych mieszkańców obawy o to czy w ogóle 

modernizację tą uda się zakończyć w terminie, który i tak jest odległy. 

Modernizowana droga jest główną drogą dojazdową do miasta, a prowadzone prace 

ewidentnie utrudniają komunikację po mieście i dojazd do miasta nie tylko samym 

mieszkańcom, ale także turystom. Wielu z naszych mieszkańców żyje z turystyki i już 

teraz, choć to dopiero początek modernizacji, obserwują, że remont drogi ma wpływ 

na ruch turystyczny w naszym mieście. Ponadto w naszym mieście pamiętany jest 

jeszcze duży remont drogi wojewódzkiej 942 (ul. Wyzwolenia w Wiśle), który, 

pomimo wielu trudności, udało się przeprowadzić sprawnie i szybko, m.in. dzięki 

odpowiedniemu zaangażowaniu wykonawcy. Docierają do nas także informacje, że 

mieszkańcy są zdeterminowani, by tworzyć stowarzyszenia lub inne nieformalne 

grupy w celu ewentualnego zgłaszania roszczeń odszkodowawczych lub wywierania 

nacisku na inwestora w sprawie przyśpieszenia remontu drogi. Zdajemy sobie 

sprawę, że modernizacja tej drogi jest niezbędna, a jej efekt będzie korzystny dla 

naszego miasta, niemniej jednak, by zapobiec ewentualnym protestom mieszkańców 

oraz by remont został przeprowadzony sprawnie, tak jak na wstępie zaznaczyliśmy, 

wnioskujemy i apelujemy o wzmożenie nadzoru nad wykonawcą tej inwestycji.        


